
Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia 

w 2010 i 2011r. 

 

W 2010 i 2011r. odbyło się łącznie 8 posiedzeń komisji.  

W 2010r. odbyło się jedno posiedzenie – 30 listopada 2010r., na którym członkowie komisji 

dokonali wyboru przewodniczącego i wiceprzewodniczącego komisji. Przewodniczącym 

został Andrzej Andrzejewski, wiceprzewodniczącym – Danuta Mazurkiewicz.  

W 2011r. komisja obradowała 7 razy.  

Na posiedzeniu w dniu 18 stycznia 2011r. ustalono plan pracy na 2011r. Podjęto także temat 

konfliktu między byłym dyrektorem, a gronem pedagogicznym Zespołu Szkół Rolniczych w 

Czachówkach. Zapoznano się także z pismem Szkoły Niepublicznej  „Logos” w sprawie 

podniesienia stawki na jednego ucznia szkoły niepublicznej.  

1 marca 2011r. odbyło się posiedzenie komisji w Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach. 

Uczestniczyli w nim dyrekcja oraz nauczyciele szkoły. Radni zapoznali się z aktualną sytuacją 

w placówce, jej problemami, warunkami lokalowymi. Szeroko dyskutowano na temat 

możliwości poprawienia wyników naboru do szkoły, uatrakcyjnienia oferty edukacyjnej. 

Nauczyciele przedstawiali swoje obawy co do ewentualnej likwidacji szkoły. W drugiej części 

posiedzenia, członkowie komisji sformułowali wnioski do Zarządu Powiatu. Zapoznali się 

także w projektem budowy boiska wielofunkcyjnego przy Zespole Szkół im. C. K. Norwida w 

NML. 

Na kolejnym posiedzeniu, w dniu 14 kwietnia 2011r. komisja odwiedziła Dom Pomocy 

Społecznej w Grodzicznie.  Komisja zapoznała się z warunkami lokalowymi w domu, 

bieżącymi problemami, spotkała się z pensjonariuszami.  

26 lipca 2011r. omawiano materiały sesyjne. Szeroko dyskutowano także na temat procedur, 

które należy przeprowadzić w związku z przeniesieniem szkół do Zespołu Szkół Zawodowych 

w Kurzętniku.   

Posiedzenie w dniu 11 października 2011r. odbyło się w Zespole Szkół im. C. k. Norwida w 

NML. Spotkanie, w którym uczestniczyły panie dyrektor: Barbara Przeradzka – Martko i 

Katarzyna Idźkowska, poświęcone było omówieniu przyszłego funkcjonowania ZSZ w 

Kurzętniku w kontekście reformy szkolnictwa zawodowego. 

Na spotkaniu w dniu 24 listopada 2011r. komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 

powiatu na 2012r. oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2012-2037.   

Ostatnie posiedzenie w 2011r. odbyło się 16 grudnia w siedzibie Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie. Głównym punktem porządku był temat pieczy zastępczej. Zapoznano się  



z projektem 3-letniego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej w Powiecie Nowomiejskim, 

wynikającymi z niego zmianami organizacyjnymi, kadrowymi i lokalowymi w PCPR. Radni 

zapoznali się również z bieżącym funkcjonowaniem jednostki.   

 

Przewodniczący Komisji Oświaty 

 Andrzej Andrzejewski 


